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1. Mbt de septembercirculaire: zijn de decentrale uitkeringen 

enkel geoormerkt voor de genoemde doelen? Zo ja, 
betekent dit dat het geld volledig en enkel aan dat specifieke doel uitgegeven mag 
worden of ook een andere bestemming mag hebben? 

 
2. Tijdens de werkzaamheden aan de J.J. Vierbergenweg zijn is door derden schade 

veroorzaakt. Hoe kunnen dergelijke schades in de toekomst voorkomen worden? 
 

3. Investeringen voor de uitvoering van de MAG worden afgeroomd. Graag ontvangen wij 
per doel dat is opgenomen in de uitvoeringsagenda van de MAG de mate waarin op dit 
moment is voldaan aan de diverse doelstellingen.  

 
4. Op pagina 15 is onder het punt “Westerwal” te lezen dat op verzoek van de 

Machinefabriek een parallel traject wordt gestart naar een doorontwikkelingsvariant 
waarbij de machinefabriek uitgeplaast zou worden. Waarom heeft de machinefabriek 
een dergelijk verzoek gedaan, hoe realisitisch is inmiddels een dergelijk scenario en wat 
zijn de contouren van een dergelijk scenario? 

 
5. Op pagina onder het punt “ de Klepper” is te lezen dat er verkennende gesprekken 

hebben plaatsgevonden met Oudewaterse belangstellenden voor de exploitatie van de 
Huiskamer van de stad in de Klepper. Wanneer en hoe wordt de Raad geinformeerd over 
het verfijnde vlekkenplan en aangepaste kostenraming?  

 
 


